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Vragen van het lid Hoogland (PvdA) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over het bericht dat toegangspoortjes op stations gevaarlijk kunnen 
zijn (ingezonden 12 september 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht: «Toegangspoortjes NS kunnen gevaarlijk zijn»?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven hoe vaak het voorkomt dat mensen gewond raken doordat 
een poortje plotseling dichtslaat? 

Vraag 3
Klopt het dat de poortjes aan alle veiligheidseisen voldoen? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het onacceptabel is dat mensen risico lopen op 
verwondingen doordat poortjes dichtslaan? Zo ja, wat gaat u hieraan doen?

1 http://www.rtlnieuws.nl/nieuws/binnenland/ns-sluit-poortjes#node_1044956
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